
Byggeplaner på Søndergade

Torsdag eftermiddag havde byggefirmaet HFE-Byg opstillet en pavillon på 
Alexandra Plads, her havde firmaet ophængt plancher, der viste hvordan de 
havde tænkt sig byggeriet udført.
Mange brugte lejlligheden, til at besøge pavillonen, for med selvsyn at se 
planerne for pladsens, og nabogrundenes, anvendelse.
De mange fremmødte, havde lejlighed til at komme med spørgsmål til HFE-
Byg, og ikke mindst fremkomme med meninger om byggeriet. Og der var 
mange meninger, spændende fra “grimt” til “flot”. En ting var alle vist enige 
om, byggeriet er under alle omstændigheder bedre, end de to bygninger 
der nu står på området, to bygninger der skæmmer området i uhørt grad.
At byggeriet er tænkt som udlejningslejlligheder, kan kun hilses velkom-
men.
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